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Till 

Regionstyrelsen  

 

Närvårdscentrum i Mariestad – primärvård i samarbete 
med specialistsjukvård  

Förslag till beslut 

Regionstyrelsen beslutar följande: 

1. Att återremittera ärendet för att få in synpunkter från berörda nämnder och 
styrelser, tydliggöra frågan om finansiering och tidsplan, samt även invänta 
arbetet med sjukhusstrukturen för hela regionen. 
 

Vi Socialdemokrater har ställt oss bakom arbetet med omställningen av hälso- och 
sjukvården och anser att det är viktigt att arbetet fortgår. Regionen ska se över hur 
digitalisering kan användas i olika verksamheter för att öka tillgängligheten. Det finns 
en del positiva aspekter utifrån rapporten, men underlaget väcker även en del frågor 
som behöver tydliggöras innan beslut tas. Det handlar bland annat om att ärendet inte 
har beretts ordentligt. Aktörer som till exempel styrelsen för Närhälsan, Regionhälsan 
och Skaraborgs sjukhus har inte haft uppe ärendet för diskussion eller beslut. 
Tidsplanen, finansieringen och processen framåt behöver också tydliggöras. Ärendet 
väcker även frågetecken kring arbetet som initierades i samband med 
vårdöverenskommelserna om en sjukhusstruktur. Att ta beslut om enstaka sjukhus 
försvårar att ta ett helhetsgrepp om sjukvården i Västra Götalandsregionen.  

 

Helen Eliasson (S)  
Vice ordförande i Regionstyrelsen  
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